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Op 25 januari hebben wij uw vragen over de dementievriendelijke gemeente ontvangen.  
  
Allereerst willen wij aangeven dat wij uw uitspraak dat het hier gaat om een groot maatschappelijk 
probleem onderschrijven. Daarnaast zien wij dat er meer taakvelden zijn waar deze maatschappelijke 
vraag terugkomt. Hierop komen wij in onze beantwoording terug.  
  
Onderstaand behandelen wij uw vragen puntsgewijs.  
  
-          Waarom is er geen actieplan dementievriendelijk Tynaarlo opgesteld? Bent u van plan dit       
alsnog te doen en op welke termijn kan de raad dit plan tegemoet zien?  
Een losstaand plan van aanpak Dementievriendelijk Tynaarlo is er inderdaad (nog) niet. Momenteel zijn 
er diverse lopende projecten, programma’s en (nieuwe) taken op het (bredere) gebied van personen met 
verward gedrag. Er is voor gekozen om de (acute) zorg aan inwoners met dementie mee te nemen in het 
plan van aanpak Personen met Verward Gedrag (voorjaar 2019). Ook vanuit Dementievriendelijk Drenthe 
wordt de overlap in deze verschillende taakvelden geconstateerd. 
  
-          Heeft u los van het actieplan wel vorderingen gemaakt rondom dit onderwerp en zo ja: wat 
waren deze?  
De gemeente Tynaarlo participeert in het Netwerk Dementie Drenthe. Het Netwerk Dementie Drenthe is 
ontstaan uit het Landelijk Dementie Programma Drenthe. Het heeft zich ontwikkeld tot een 
samenwerkingsverband van zorg-  en welzijn aanbieders en lokale overheden, dat een samenhangend 
aanbod in de dementiezorg in Drenthe wil realiseren. De samenwerking in het Netwerk Dementie Drenthe 
is in 2020 geformaliseerd door ondertekening van de participantenovereenkomst. 
  
Daarnaast is de gemeente Tynaarlo inderdaad nog altijd medeondertekenaar van het convenant 
Dementievriendelijk Drenthe. De initiatiefnemer van het convenant is Alzheimer Nederland. Het 
convenant heeft een looptijd van 4 jaar. De deelnemers aan dit convenant zijn Netwerk Dementie 
Drenthe, de provincie Drenthe, Drentse gemeenten, Alzheimer Nederland, Samen Dementievriendelijk 
(VWS).  
  
Dat er (nog) geen apart plan van aanpak op het gebied van dementie is wil niet zeggen dat er geen 
stappen gezet worden. Onder andere vanuit bovenstaand convenant wordt deelgenomen aan de 
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aangeboden trainingen, zijn wij deelnemer in de Integrale Ouderenzorg Tynaarlo (huisartsen, welzijn, 
zorgaanbieders) en participeren wij (zowel beleidsmatig als uitvoerend) in de bijeenkomsten vanuit het 
Netwerk Dementie Drenthe.  Daarnaast vinden op het gebied van welzijn diverse activiteiten plaats met 
een signalerende functie en/of lotgenotenconact op het gebied van dementie. De huisbezoeken 75+, 
ouderenadvies en bewegen voor senioren zijn hiervan enkele voorbeelden. Maar helaas moeten wij 
constateren dat corona ook op veel van deze activiteiten een (zeer) grote invloed heeft.  
  
-          In algemene zin: hoe kan het gebeuren dat u als College BenW toezeggingen doet over te 
ondernemen acties en vervolgens de gemeenteraad hierover niet informeert? Ook wanneer 
voortgang onverhoopt tegenzit: waarom communiceert u hier niet over?  
Via de jaarrekening 2020 zullen wij hierover rapporteren. Deze is nu in voorbereiding. Dat wij niet over 
alle onderwerpen afzonderlijk rapporteren wil niet zeggen dat er geen actie ondernomen wordt. Eerder in 
deze brief geven wij een en ander aan over de gezette stappen. Mogelijk heeft u andere verwachtingen 
gehad. We horen graag welke dat zijn (geweest). Wij zijn van mening wij ten aanzien van dementie de 
goede dingen doen binnen onze mogelijkheden 
  
-          Waarom is er op de website van Tynaarlo geen informatie over dit belangrijke onderwerp te 
vinden, behalve dan de bestuurlijke stukken die hierover zijn geschreven in 2018?  
Momenteel wordt er gewerkt aan een nieuwe website voor het sociaal domein. Op deze website zal 
uitgebreidere informatie komen te staan over (onze activiteiten binnen) het sociaal domein. Dementie zal 
hierin ook een prominente plaats innemen. Vragen over dementie op individueel niveau lijken hun weg 
goed te vinden via onze sociaal teams. Via die weg worden mensen persoonlijk en met informatie op 
maat geholpen.  
  
  
Mocht u vragen hebben over deze brief dan kunt u contact opnemen met Hanneke Eisses via 
h.eisses@tynaarlo.nl of 0592 – 266802.  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
O. de Jager RC MAC drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris a.i. burgemeester 
 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
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VERZOEK OM INLICHTINGEN VAN COLLEGE(LEDEN)  

(artikel 41 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 
 

 

Schriftelijke vragen ingediend door raadslid/fractie: Koos Dijkstra/PvdA 
Datum: 23 januari 2021 

Onderwerp: dementievriendelijke gemeente 

 
 

Aan: het college van burgemeester en wethouders, in afschrift aan de 

gemeenteraad 
 

Geacht college, 
 

In 2018 heeft onze gemeente het Convenant Dementievriendelijke 

Gemeenten ondertekend, samen met de 11 andere Drentse gemeenten. 

Zij maakten zich daarmee samen met de provincie Drenthe, Zilveren Kruis 

en Alzheimer Nederland afdeling Drenthe, Netwerk Dementie Drenthe en 

Samen Dementievriendelijk sterk voor een dementievriendelijke provincie. 

Een heuglijke gebeurtenis aangezien het hier om een belangrijk 

maatschappelijk probleem gaat. Naar verwachting stijgt het aantal 

mensen met dementie in Drenthe van 9.200 in 2015 naar 18.000 in 2040. 

En wie het in 2020 verschenen boek ‘Eeuwige lente, Leven met een 

erfelijk Alzheimergen’ van Jetske van der Schaar heeft gelezen, weet 

hoeveel impact deze ziekte kan hebben op mensen en hun dierbaren. 

In september 2018 heeft onze fractie vragen gesteld over een 

dementievriendelijke gemeente en de eventuele bereidheid van Tynaarlo 

om hier werk van te maken. De beantwoording op 9 oktober 2018 stemde 

ons hoopvol. Zo werd onder meer een Plan van Aanpak aangekondigd dat 

de gemeenteraad eind april 2019 zou ontvangen. Ook was het de 

bedoeling om bovengenoemd convenant jaarlijks te evalueren. 

 

We kunnen het uiteraard gemist hebben maar de PvdA-fractie heeft de 

uitvoering van deze toezeggingen niet waar kunnen nemen. Wij hebben in 

de Raadswerkgroep Sociaal Domein vorig jaar nog eens navraag gedaan 

naar de stand van zaken en kregen het antwoord van wethouder Gopal 

dat ‘een en ander verwerkt zou worden in ons staand beleid’. Die 

toezegging stelde ons al evenmin gerust. Recente navraag bij Alzheimer 



Nederland afdeling Drenthe wees uit dat er niets bekend was over de 

voortgang in Tynaarlo en dat contacten met uw College in 2020 niet 

hebben plaatsgevonden. 

Bij de PvdA leeft de vrees dat dit onderwerp bij de gemeente Tynaarlo 

geheel in de vergetelheid is geraakt – een situatie waarin mensen met 

dementie helaas dagelijks verkeren, tot hun verdriet. Het lijkt al met al 

een typisch voorbeeld van – zoals uw voorzitter het enige tijd geleden 

uitdrukte in de raad – ‘Wanneer de gemeenteraad niet piept, doen we 

niets’. Richting de mensen die met dementie te maken hebben, vinden we 

dat buitengewoon kwalijk. 

 
In dit verband stellen we u graag de volgende vragen: 

 

- waarom is er geen actieplan dementievriendelijk Tynaarlo opgesteld? 

Bent u van plan dit alsnog te doen en op welke termijn kan de raad dit 

plan tegemoet zien? 

 

- heeft u los van het actieplan wel vorderingen gemaakt rondom dit 

onderwerp en zo ja: wat waren deze? 
 

- in algemene zin: hoe kan het gebeuren dat u als College BenW 
toezeggingen doet over te ondernemen acties en vervolgens de 

gemeenteraad hier niet meer informeert? Ook wanneer de voortgang 
onverhoopt tegenzit: waarom communiceert u hier niet over? 

 
- waarom is er op de website van Tynaarlo geen informatie over dit 

belangrijke onderwerp te vinden, behalve dan de bestuurlijke stukken die 
hierover zijn geschreven in 2018? 

 
 

  
We kijken uit naar uw spoedige reactie, bij voorbaat onze dank, 

 

Met vriendelijke groet, 
 

 
 

Koos Dijkstra 
Fractievoorzitter PvdA Tynaarlo 
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